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***** 
Vítáme tě, jaro 

 
Kde se tu tak rychle vzalo? 

Zčistajasna je tu jaro! 
Ještě včera sníh byl všude, 
dnes už slunce pálit bude. 

 
Zima končí, jaro je tu. 

Všude kolem moře květů. 
Bílá s žlutou jim všem velí, 

lákají si k sobě včely. 
 

Vítáme tě, jaro, tady, 
už spěcháme do zahrady 

sluníčka si užívat. 
Máme po něm všichni hlad! 

 
 

***** 

 
Vážení spoluobčané, 

ať si to přejeme, či nikoli, vše je 
poznamenáno dobou, ve které žijeme.         
I když bych se nyní pokoušel napsat 
úvodník bez slova koronavir, zcela oprostit 
by se mi od něj pravděpodobně asi 
nepodařilo. Tento nepatrný organismus 
v současné době ovlivnil a asi zřejmě na 
nějakou dobu bude ovlivňovat životy nás 
všech, dění v naší obci nevyjímaje. Tok 
kulturních a společenských akcí se přerušil 
nejen na Dolnohbitsku. Virus přerušil          
i další aktivity, kde se společně potkává 
více lidí (děti nechodí do škol a školek, je 
problematické se navštívit v rámci rodin, 
nemůžeme vidět své kamarády, je zavřena 
většina obchodů, hospody, cukrárny, 
mnohem obtížněji se plní pracovní 
povinnosti....). Všimli jste si ale jednoho 
slůvka v předchozích větách? Záměrně 
jsem napsal „přerušil“. To slovo totiž dává 
jistou naději, že se vše zas podaří obnovit  
a postupně vrátit do těch správných kolejí. 

Co však znamená nouzový stav pro 
obec? Nelze si nevšimnout, že obecní úřad 
a další orgány obce mají svá výrazná 
omezení. Nemůže se například scházet 
zastupitelstvo a rada jen velice omezeně. 
Obecní úřad je pro veřejnost uzavřen. 
Přesto jeho základní chod není 
paralyzován. Úřad stále funguje, pouze 
volíme jiné způsoby komunikace. Dnes je 
zcela běžné domluvit se prostřednictvím    
e-mailů či telefonů a platby provádět 
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bankovním převodem. Pro dopisy či 
objemnější spisy slouží bílá schránka na 
budově obecního úřadu v Dolních Hbitech, 
která je denně vybírána. Na jakékoli 
podněty obecní úřad reaguje a snaží se 
zvolit tu nejvhodnější cestu k jejich 
vyřízení. Ohledně plateb za odpady a naše 
čtyřnohé přátele jsme termíny zatím 
posunuli do konce června tohoto roku 
(loňské známky na popelnice zatím budou 
platit do konce června).  

Obec také nabízí pomoc svým 
občanům, zejména seniorům prostřed-
nictvím neziskových organizací, například 
formou nákupů pro seniory. V době, kdy 
píšu tento úvodník (2. 4.), v obci nemáme 
žádného občana, který by byl pozitivně 
testován na Covid-19. V dohledné době se 
s velkou pravděpodobností nákaze 
nevyhneme. Pokud by pak měl někdo 
potřebu zajistit nákup nebo postarat se                  
o domácí mazlíčky či hospodářská zvířata, 
obraťte se na obec. Hlásí se nám 
dobrovolníci, kteří by tuto službu byli 
ochotni udělat. Více se dozvíte 
v samostatných článcích. Tímto bych rád 
všem, kteří nezištně nabídli svým bližním 
poskytnutí jakýchkoli služeb, poděkoval. 
Velice si toho vážím a děkuji i těm, kteří se 
zapojili do šití roušek. 

Vidíte, ten zpropadený virus nám 
ubral místo v úvodníku i na blížící se 
Velikonoce. Nebudou asi takové, na které 
jsme zvyklí. Není možné pořádat spole-
čenské akce, nemůžeme se navštěvovat           
a nepůjde ani zajít do kostela na 
bohoslužbu. I přesto si všichni můžeme 
udělat Velikonoce krásné. Domácí pohodu 
a klid, o ty se můžeme postarat jen my 
sami. 

Přeji tedy vám všem, aby vás 
minuly všechny infekce, aby přišlo opět 
jaro se vším, co k němu patří, a abyste přes 
všechny problémy a peripetie prožili 
krásné a požehnané velikonoční svátky. 

Jan Michálek 
 

***** 

Střípky ze zastupitelstva 
     

Od vydání posledních Listů zasedali naši 
zastupitelé poprvé 25. února 2020 - a také 
zatím naposledy.... Březnové zasedání 
Zastupitelstva je prozatím odloženo na 
neurčito. Mimo jiné byla v únoru přijata 
následující usnesení:  
- ZO vzalo na vědomí předloženou 

informaci o vyúčtování nákladů na 
poskytování sociálních služeb za rok 2019 
předložené Charitou Starý Knín.  

- Zastupitelstvo vzalo na vědomí výsledky 
inventarizace obce Dolní Hbity dle 
Inventarizační zprávy o výsledku 
inventarizace v účetní jednotce                    
a předložené přehledové tabulky – 
Inventurní soupis majetku obce Dolní 
Hbity – přírůstky, úbytky ke dni 31. 12. 
2019. Majetek obce celkem: 
172 177 749,64 Kč. Zůstatek běžného účtu 
u KB: 3 263 846,76 Kč. Zůstatek běžného 
účtu u ČNB:  4 252 947,27 Kč, zůstatek 
účtu u KB – fond oprav ČOV a kanalizace: 
382 000,- Kč. Z toho budovy a stavby 
v celkové hodnotě 122 580080,07 Kč         
a pozemky 16 415 847,92 Kč o celkové 
výměře 1 048 201,00 m2. 

- ZO stanovilo zaslat projekční kanceláři 
LUCIDA, s. r. o., objednávku na 
vyhotovení projektové dokumentace 
Jelence – chodník podél silnice III/11816 
pro územní a stavební řízení včetně 
rozpočtu. Zastupitelstvo dalo úkol 
starostovi, aby zabezpečil inženýring po 
dodání projektové dokumentace pro 
územní a stavební řízení. ZO dále 
stanovilo v rámci projektu Dolní Hbity - 
Úprava chodníků, komunikací a zpev-
něných ploch řešit během letních měsíců 
parkoviště před bytovkou pro mateřskou 
školu vlastními silami. 

- ZO schválilo předložené dva návrhy 
veřejnoprávních smluv o poskytnutí 
účelové dotace na vybudování domovní 
čistírny odpadních vod (oba v Kácini). 

- ZO předběžně projednalo záměr na 
odprodej části obecních pozemků parc.    
č. 625 o výměře cca 56 m2 a p. č. 536/5     
o výměře cca 24 m2 oba v k. ú. Luhy         
a zároveň odkoupení části pozemku parc. 
č. 44/3 v k.ú . Luhy o výměře cca 55 m2     
a stanovilo cenu za 1 m2 prodávaných       
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i nakupovaných pozemků ve výši 175,- 
Kč.  

- Zastupitelstvo projednalo záměr na 
odprodej obecního pozemku parc.            
č. 796/2 o výměře 1 126 m2 v k. ú. 
Nepřejov a stanovilo cenu za 1 m2 
prodávaného pozemku ve výši 20,- Kč. 
Veškeré poplatky spojené s prodejem 
pozemku hradí žadatel. 

- ZO neschválilo prodej pozemků parc.      
č. 352/1 o výměře 200 m2 a parc. č, 354/2     
o výměře 764 m2, oba v k. ú. Káciň. 

- Zastupitelstvo s platností od 25. 2. 2020 
stanovilo úhradu účelně vynaložených 
nákladů na kanalizační přípojku uloženou 
v pozemcích, které tvoří veřejné 
prostranství, ve výši 25 000,- Kč.  

- ZO vzalo na vědomí podanou informaci 
starosty o průběhu dotačního projektu 
IROP Vybudování odborných učeben 
v ZŠ Dolní Hbity.  

- Zastupitelstvo vzalo na vědomí informaci 
starosty o podané žádosti o dotaci 
z Operačního programu pro životní 
prostředí Ministerstva životního prostředí 
pro projekt „Dolní Hbity – rozšíření ČOV 
a kanalizace Luhy“, a finančních 
předpokladech pro realizaci akce.  

- Zastupitelstvo dále uložilo starostovi, aby 
domluvil schůzku se starostou obce 
Jablonná a zjistil podmínky přechodu na 
plátcovství DPH. 

- ZO vzalo na vědomí zprávu starosty          
o činnosti Rady. 

- Zastupitelstvo vzalo na vědomí starostou 
schválené rozpočtové opatření obce Dolní 
Hbity č. 01/2019 ze dne 29. 1. 2019. 

- ZO projednalo a schválilo cenovou 
nabídku na rekonstrukci části veřejného 
osvětlení na pozemcích parc. č. 536/1       
a 536/3 v k. ú. Luhy. Jedná se o světla, 
která obec v loňském roce již jednou 
opravovala, a to v mezi naproti bývalé 
hospodě v Luhách. Kabely jsou vedeny 
horem na dřevěných sloupech a vždy je 
někdo strhne, zejména když vjíždí na pole 
zemědělci s velkou technikou. V současné 
době jsou světla opět bez proudu 
(opětovně přetržený kabel a zlomený 
dřevěný sloup, který obec v loňském roce 
kupovala). Pokud by došlo k pouhé 
opravě, asi by časem došlo k opětovnému 
přetržení kabelu. V úvahu přichází 
varianta umístit zde cca 4 nové sloupy      

a kabelové vedení v zemi. Je s tím však 
spojeno více problémů – kabely povedou 
podél státní silnice, musí být vyhotoven 
projekt a pak stavební řízení. 

- Zastupitelstvo schválilo předložený návrh 
rozpočtového opatření obce Dolní Hbity 
č. 02/2020 bez připomínek. 

- ZO vydalo souhlas s doporučením 
hodnotící komise zadat veřejnou zakázku 
„Vybudování odborných učeben v ZŠ 
Dolní Hbity – vybavení nábytkem“ 
dodavateli. Zakázka je v celkové výši 
803 190,- Kč bez DPH (971 859,90 Kč 
vč. DPH). 

 
 (JM) 

***** 
 
 

 
 

Milí čtenáři, milí farníci, 

letošní postní doba nám v posledních 
týdnech umožnila plněji si uvědomit křehkost  
a zranitelnost naší civilizace. Celou situaci 
můžeme sledovat pod úhlem křesťanské 
naděje, která není jen nějakým laciným 
přesvědčením, že všechno dopadne „dobře“, 
ale která je jistotou, že nás nic nemůže odloučit 
od Kristovy lásky: "ani život, ani smrt, ani nic 
přítomného, ani nic budoucího…" Toto období 
nám může pomoci více si všímat potřeb 
druhých. Je to čas, ve kterém bychom mohli 
oprášit lásku v nás a dát ji k dispozici své 
rodině, svým blízkým, svému okolí. Současná 
situace je i výzvou a novou příležitostí obracet 
se k Bohu nejen se svým strachem, ale znovu 
přijmout to, že má každého z nás osobně rád. 
Můžeme se k Němu obrátit například touto 
modlitbou, kterou se modlí celá Evropa: 

"Všemohoucí a milosrdný Bože Otče, 
Stvořiteli světa, který jsi z lásky k nám poslal 
na svět svého Syna jako lékaře duše                             
i těla, shlédni na své děti, které se na Tebe 
obracejí v mnoha místech Evropy i světa                     
a hledají sílu, spásu a úlevu.  Osvoboď nás od 
nemoci a strachu, uzdrav naše nemocné, utěš 
jejich rodiny, dej moudrost hlavám státu, dej 
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sílu a odměnu našim lékařům, zdravotníkům     
a dobrovolníkům, dej věčný život zesnu-
lým. Neopusť nás v dobách zkoušky, ale 
vysvoboď nás ode všeho zlého.                           
                                                                             
     O toto prosíme Tebe, který se Synem           
a Duchem Svatým žiješ a kraluješ na věky 
věků. Amen. Maria, matko uzdravení a naděje, 
přimlouvej se za nás!" 

Ačkoli letošní Velikonoce proběhnou 
bez sloužení veřejných velikonočních obřadů  
v našich kostelích, je možné sledovat 
jednotlivé bohoslužby online na internetu: 
www. mseonline.cz, anebo na televizi NOE.    
          Za Římskokatolickou farnost Marcela Žemličková 

 

Opatření České Biskupské 
Konference 

 
Biskupové dispenzují (osvobozují od 

povinnosti) do odvolání věřící od fyzické 
účasti na nedělních bohoslužbách.  

 
 
Doporučuje se sledovat bohoslužby ve 

sdělovacích prostředcích (online na internetu: 
www. mseonline.cz, televize NOE). 

Doporučuje se „Den Páně“ slavit doma 
v rodinném kruhu. 

Nebudou se konat veřejné bohoslužby                      
ve všední dny. (Bohoslužby budou slouženy 
soukromě bez účasti lidu.) 

V případě pohřbu Česka Biskupská 
Konference doporučuje za vhodné rozloučení        
v úzkém rodinném kruhu u hrobu. Zádušní mše sv. 
může být sloužena knězem soukromě bez účasti 
lidu a po zrušení opatření ve společenství farnosti. 

 

***** 
Tříkrálová sbírka  

 
Počátkem ledna 2020 se již tradičně 

uskutečnila Tříkrálová sbírka. Koledníci se 
zapečetěnými pokladničkami prošli tyto obce: 
Krásnou Horu nad Vltavou, Svatý Jan,  
Řadovy, Hrabří, Dolní Hbity, Luhy a Káciň.   
Celkově bylo vybráno 38.728,- Kč. 

Velký dík všem dárcům i koledníkům.  

***** 

 
 

Chcete se stát dobrovolníkem  
nebo podpořit pomoc?  

Více na www.adra.cz/dobrovolnictvi 
 

***** 
Funkčnost  

Obecního úřadu Dolní Hbity 
v období mimořádných opatření 

 
Z důvodů zachování funkčnosti obecního 

úřadu v době šíření infekce koronaviru je Obecní 
úřad Dolní Hbity do odvolání uzavřen pro 
veřejnost. 

Neznamená to však, že úřad po tuto dobu 
nebude fungovat. Jsme připraveni s vámi i nadále 
komunikovat a řešit vaše problémy. Jen k tomu 
budeme místo osobního styku využívat 
elektronických prostředků, pomocí kterých se 
domluvíme na řešení daného problému. 
Telefony: 

724 133 503 – starosta 
724 920 144 – účetní (platby) 
E-mail: obec@dolni-hbity.cz 
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***** 
Splatnost místních poplatků 

 
V souvislosti s mimořádnými opatřeními 

byla splatnost poplatku za odpad a poplatku za psy 
prodloužena do 30. 6. 2020. 
 U úhrady poplatků prosíme o upřednost-
nění platby převodem bezhotovostně na účet. 
Termín vyvážení popelnic na starou známku je 
prodloužen do 30. 6. 2020. 
 
Pokyny pro platbu poplatku bezhotovostním 
převodem: 
 
POPLATEK ZA ODPADY:   
540,- Kč za 1 osobu s trvalým pobytem v obci   
540,- Kč za rekreační objekt  
 
POPLATEK ZE PSŮ: 
150,- Kč za prvního psa 
225,- Kč za každého dalšího psa 
 
Poplatek uhraďte převodem na účet  
č. 3623211/0100, variabilní symbol: 
poplatek za odpad 1340, poplatek za psa 1341. 
Specifický symbol uvádějte ve tvaru: 
(.xx = číslo domu) 
- obyvatelé v části Dolní Hbity  1xx 
- obyvatelé v části Luhy  2xx 
- obyvatelé v části Jelence  3xx 
- obyvatelé v části Káciň  4xx 
- obyvatelé v části Nepřejov  5xx 
- obyvatelé v části Horní Líšnice 6xx 
- obyvatelé v části Kaliště  7xx 
- obyvatelé v části Třtí   8xx 

 
Známky na popelnice budou všem, kdo 
platbu poslali převodem, dodatečně 
doručeny do schránek.  
     (VM) 

 
***** 

 
Informace pro seniory  

pro období koronavirové epidemie 
 
Případní zájemci z řad seniorů, kteří by 

měli zájem o zajištění nákupu základních 
potravin, mohou zavolat nebo napsat 

prostřednictvím e-mailu, že mají o takovou 
službu zájem. Obec se pokusí prostřednictvím 
charity či jinak tuto službu zajistit. 

Pokud by někdo v době nemoci 
potřeboval pomoci s domácími zvířaty, může 
zavolat nebo napsat e-mail a obec předá 
kontakt dobrovolníkům, kteří se s touto 
službou nabídli. 
 
Telefony: 
724 133 503 – starosta 
724 920 144 – účetní (platby) 
E-mail: obec@dolni-hbity.cz 
 

***** 
 

 

 
NA TOMTO MÍSTĚ BÝVÁ VŽDY 

PŘÁNÍ  VESELÝCH 
VELIKONOČNÍCH SVÁTKŮ     

A BOHATÉ POMLÁZKY 
ZÁKAZNÍKŮM OD ZAMĚSTNANKYŇ 

PRODEJNY V DOLNÍCH HBITECH. 
 

TENTOKRÁT BYCHOM ALE CHTĚLI 
MY VŠICHNI  PODĚKOVAT  

PANÍ ZDEŇCE FEJTOVÉ, RADCE 
VELASOVÉ A JITCE VOLFOVÉ   

ZA TO, ŽE NÁS V TÉTO KRITICKÉ 
DOBĚ OBSLUHUJÍ, A ZA TO, ŽE 

JEŠTĚ FUNGUJÍ V PLNÉM ROZSAHU         
A OBCHOD JE VŽDY DOSTATEČNĚ 

ZÁSOBEN ZBOŽÍM. 
 

 
                                                   

                                                        Jan Michálek  
 

 
***** 
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V prvním pololetí letošního roku 
oslavili nebo oslaví významná 
výročí tito naši spoluobčané:  
 
Dolní Hbity:  Káciň: 
Dědinová Anna  Šmejkal Josef 
Procházková Pavlína  Černá Helena 
Procházka Otokar  Mezera Jaroslav 
Žáková Marie   Černá Marie 
Hochmanová Květa  Buraltová Marie 
Humňal Vladislav  Jelínková Marie 
Bartošová Jaroslava Maříková Miloslava 
Spilková Marie    
Vondrušková Jana Luhy: 
Melichárek Jiří   Novotná Marie 
Víšek Pavel   Jechortová Božena   
Lošeňuk Ladislav Procházková Marie  
Dvořák Alois   Procházka Bohumil  
Spilka František Kočová Libuše 
Kočí Alois   Stenczelová Vlasta 
Lukešová Marta  Volfová Anna 
Burianová Jiřina  Linhartová Milena 
   Staňková Jindřiška 
   Krůta Miloslav 
Jelence:       
Hovorková Marie Nepřejov: 
Žáková Marie  Kočí Josef 
Linhart Zbyněk  Ptáčková Blanka 
Mandíková Věra   
Plavcová Jana   Třtí: 
Kolářová Gabriela Dědina Miloslav  
Jánský Jiří  Bartošová Miloslava 
Mandík Vladimír 
Zárubová Marie Horní Líšnice: 
Muzikář Martin  Kašpar Roman 
Pešička Pavel  Lukáš Miloslav 
Cihelková Květa 
Bouška Karel  Kaliště: 
Žáková Marie  Buchal Jiří 
Boušková Helena 
Fejt Antonín 
Rozšafná Markéta   
 
 
  
   
   
   
    
   
   
             
Všem jubilantům srdečně blahopřejeme.  

                      (VM) 
 

***** 
Blahopřejeme  

k nově narozeným 
občánkům 

 
 
Od vánočního vydání Dolnohbitských 

listů se v naší obci narodili  
 

Amálka Kostínková z Dolních Hbit, 
Barborka Vacková ze Třtí, 

Jiřík Buchal z Kališť 
a  Emička Kubánková z Luhů. 

 
Obec Dolní Hbity blahopřeje rodičům 

a děťátkům přejeme, aby je v jejich životě 
provázelo jen to nejlepší. 

 (VM) 
 

***** 
 

Stavební práce 
v podkroví školy  
se chýlí ke konci 

 
Ani jsme se nenadáli a na dohled před 

námi je ukončení stavebních prací v podkroví 
základní školy. Stavba probíhá podle 
předpokladů, spíše je realizována rychleji, než 
určuje časový harmonogram. Ve vnitřních 
prostorách je prakticky již vše hotovo 
(obloženo, vybíleno, dveře nainstalovány, 
podlahy položeny...). Zbývá oprava venkov-
ního zateplení a fasády, která by měla 
proběhnout v brzké době.  

Možná ještě není čas na bilanci, ale 
jedna z etap projektu (ta stavební) se blíží ke 
konci. Proto bych rád touto cestou poděkoval 
stavbyvedoucímu firmy Staler Ing. Velasovi     
a stavebnímu dozoru Ing. Haškovi, že výrazně 
napomohli k hladkému průběhu stavby, aniž 
by byl nějak zásadněji narušen provoz školy. 
Dovolte mi rovněž poděkovat panu řediteli       
i paní zástupkyni ZŠ za výbornou spolupráci, 
za lví podíl na řešení konkrétních problémů 
stavby i na výrazné pomoci s projektem. 
Učitelům, všem zaměstnancům a žákům děkuji 
za trpělivost. Těší mě, že přežili bez úhony 
mírný, vlastně zcela nepatrný chaos, který 
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stavba ve škole zákonitě vyvolala. Rád bych 
touto cestou také jmenovitě a zvlášť poděkoval 
školnici paní Marušce Němečkové za ochotu, 
vstřícnost a výtečnou spolupráci se stavební 
firmou. Díky celému týmu proběhla stavba za 
provozu školy opravdu hladce. 

Škola si tímto projektem pomohla 
nejen ke dvěma moderně vybaveným učebnám 
a kabinetům, ale také k nově zrekonstruované 
kotelně s novými kotli a ke kompletní 
rekonstrukci ústředního topení ve staré budově. 
To již bylo po všech stránkách nevyhovující. 
  Pro úplnost uvádím, že obci se 
podařilo získat finanční prostředky na stavbu 
nazvanou „Vybudování odborných učeben 
v ZŠ Dolní Hbity“ v rámci projektu          
evrop-ských dotací IROP č.: 
CZ.06.2.67./0.0/0.0/16_063/0003396. Celkové 
výdaje projektu jsou 13 500 000,- Kč (obec 
získala dotaci 90 %). Z této částky jsou 
stavební práce ve výši cca 8 500 000,- Kč. 
V současné době jsou zadány práce na výrobě 
nábytku, laboratorních stolů a speciálních 
regálů pro archivní místnost školy v celkové 
hodnotě 972 000,- Kč, je dokončeno výběrové 
řízení na vybavení školy výpočetní technikou   
a celkovým síťovým propojením včetně 
serveru v hodnotě 1 657 000,- Kč a výběrové 
řízení na úpravu zarostlého pozemku (nad 
parkovištěm) za školní zahradou na 
hospodářskou zahradu školy se zázemím 
v hodnotě 591 000,- Kč. S vedením školy 
v současné době obec připravuje výběrové 
řízení na dodání učebních pomůcek pro školu. 
Škola tímto způsobem získá mikroskopy, 
včetně preparátů, učební pomůcky pro chemii 
a biologii či keramickou pec. 

Celý projekt výrazně přispěje ke 
zkvalitnění výuky našich dětí. Škola bude 
opravdu významně vybavena moderními 
učebními pomůckami. Doufám, že na podzim 
již nebude žádný virus bránit otevření školy 
pro širší veřejnost – výhled z arkýřů podkroví 
na Dolní Hbity opravdu stojí za zhlédnutí.  

Dodání nábytku, počítačového vyba-
vení i učebních pomůcek by mělo proběhnout 
do půlky srpna tohoto roku. Děti se by tak už 
od září mohly učit v novém prostředí.  

       
     Jan Michálek    
                                                                                                                                   

***** 

Jak funguje komunitní centrum 
v Dolních Hbitech? 

 
V současné době díky koronavirové 

infekci je provoz komunitního centra zastaven. 
Od loňských prázdnin se provoz centra pomalu 
rozbíhal a doufám, že po ukončení pandemie 
bude postupné osidlování komunitního centra 
pokračovat. Hned po zahájení školního roku 
začala v ranních a odpoledních hodinách 
komunitní centrum využívat školní družina. 
Zejména z důvodu nevyhovujících prostor, 
které do současné doby využívala. V zimě zde 
obec zajišťovala dohled nad dětmi, které 
čekaly na autobus po odpoledním vyučování. 
Pod dozorem paní Mazourové se mohly 
schovat do teplé místnosti. Postupně jsme 
chtěli rozvíjet i aktivity klubu pro dospělé 
(internetovou kavárnu, klub, sešlosti kolem 
stolních her nebo přednášky či výměnu 
knížek).  

V současné době je také podepsána 
dohoda mezi obcí a Charitou Starý Knín, která 
zde od března 2020 začala provozovat sociální 
služby, vlastně hlavní účel, pro který jsme 
finanční prostředky pro komunitní centrum 
získali. Charita Starý Knín poskytuje 
pravidelně každý pátek od 9 do 11 hodin 
individuální pomoc sociálního pracovníka 
především v oblasti dluhového poradenství                 
a jednou měsíčně vždy druhé úterý v měsíci od 
15.00 do 18,30 hodin poradenství sociálního 
pracovníka, speciálního pedagoga, psychologa              
i možnost dalšího vzdělávání. V plánu je           
i příměstský tábor v době letních prázdnin.   

 
                                                   Marie Pilíková 

 

                    ***** 
                                                                  

Kdo by měl zájem o umístění dětí 
o velkých prázdninách  

do příměstského tábora,  
přihlaste se na obecním úřadě 

 
Na posledním jednání Zastupitelstva 

vznikla diskuse ohledně zřízení příměstského 
tábora. Před několika lety obec ve spolupráci 
s Charitou Starý Knín tábor organizovala. 
Nezávazný zájem byl veliký, paní doktorka 
Pilíková dokonce sehnala i grant, ze kterého 
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byl tábor financován, a děti tak měly tábor 
zdarma. Přesto když došlo na lámání chleba, 
nikdo do tábora vlastně děti dát ani nechtěl. 
Aby grant nepropadl, museli jsme rodiče 
přesvědčovat, aby se jejich děti tábora 
účastnily. 

Z tohoto důvodu a také proto, že 
organizace letního příměstského tábora 
vyžaduje poměrně velké množství energie, 
jsme se rozhodli nejprve oslovit rodiče, zda by 
o tuto službu měli vůbec zájem, popřípadě kdy 
a na jak dlouho. Našim trvale hlášeným 
občanům by zastupitelé byli ochotni na službu 
částečně přispívat (výše příspěvku by byla 
stanovena na základě konečného počtu dětí - 
někdo je musí hlídat a vytvořit jim program, 
někdo jim musí vařit...).  

Z tohoto důvodu žádáme rodiče, kteří 
by o službu příměstského tábora měli zájem, 
aby poslali žádost na obecní úřad, a to do         
30. dubna 2020 (k později zaslaným žádostem 
nebude přihlédnuto). 

Žádost musí obsahovat: 
- jméno a příjmení dítěte,  
- jeho věk k 1. 7. 2020,  
- termín, na jak dlouho rodiče 

potřebují zajistit hlídání (např,: na 
čtrnáct dní, na měsíc apod.), 

- termín, ve kterém by pro ně bylo 
přijatelné konání příměstského 
tábora (ten může být i v rozmezí 
několika jednotlivých termínů 
v průběhu letních prázdnin – obec 
pak vyhodnotí, kdy dochází 
k překryvům u nejvíce dětí              
a podle toho rozhodne                    
o skutečném termínu konání 
tábora), 

- orientační částku, kterou jsou rodi-
če ochotni za tuto službu zaplatit 
v případě, že by byla poskytována 
po dobu pěti pracovních dní 
(zahrnuje i zajištění obědů), 

- číslo telefonu a e-mailovou adresu 
pro další komunikaci. 

Žádost prosím posílejte e-mailem na 
adresu: obec@dolni-hbity.cz nebo poštou na 
adresu Obecní úřad Dolní Hbity, Dolní               
Hbity 55, 262 62 Dolní Hbity, nebo ji vhoďte 
do bílé schránky na budově obecního úřadu. 

Žádost mohou zaslat i rodiče ze 
sousedních obcí Smolotely a Jablonná, v těchto 

případech ale nebude naše obec finančně 
kompenzovat poskytovanou službu. 

Po 30. dubnu 2020 budou žádosti 
vyhodnoceny a rodičům sděleno, zda bude 
tábor realizován a za jakých podmínek.                                               

                                                    (JM) 
                                                                   

***** 
Kanalizace v Luhách? 

 
Nadpis je zatím s otazníkem. Žádost         

o dotaci na stavbu kanalizace v Luhách, 
tlakového přivaděče do Dolních Hbit               
a provedení intenzifikace provozu stávající 
čistírny odpadních vod v Dolních Hbitech byla 
podána v lednu tohoto roku v rámci  
Operačního programu pro životní prostředí 
Ministerstva životního prostředí. Původně jsme 
chtěli být opatrní a žádat na projekt po 
jednotlivých částech (nejdříve na intenzifikaci 
a pak na další kroky v logickém sledu). V tom 
případě bychom ale na získání dotace neměli 
vůbec žádnou šanci. Proto jsme se dali cestou 
velké akce.  

Zastupitelé neměli rozhodování jedno-
duché. Finanční částka za celou akci je 
opravdu vysoká. A nemá cenu ji dnes uvádět. 
Nejdříve musí proběhnout hospodářská soutěž 
a odhadnout její výsledek je v době očekávané 
hospodářské krize věštění z křišťálové koule. 
Zastupitelé rozhodně nechtějí obec nějak 
výrazně zadlužit nad únosnou mez, proto bude 
konečné rozhodnutí Zastupitelstva záviset 
především na výši ceny, kterou nabídne 
vítězná firma, a finančních rezervách obce.  

V Operačním programu životního 
prostředí je poskytována pevná dotace ve výši 
63,75 %. Informaci o obdržení dotace či jejím 
zamítnutí bychom měli získat někdy začátkem 
letních prázdnin. V případě, že se rozhodneme 
pro přijetí dotace, obec plánuje přejít do 
režimu plátcovství DPH – to je sice 
administrativně náročnější, ale přineslo by to 
výrazné finanční úspory při výstavbě, a to až 
v řádech milionů Kč. Vše je však zatím, jak 
nadpis napovídá, s otazníkem.            

                                                            (JM)   
 
 

***** 
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V areálu mateřské školy 
plánujeme úpravu  
asfaltového dvora 

 
Domnívám se, že přináším dobrou 

zprávu pro všechny rodiče „školkových“ dětí, 
samotné malé caparty i učitele a zaměstnance 
mateřské školy. Obci se podařilo získat dotaci 
ze Státního fondu životního prostředí na 
úpravu dvora mateřské školy. Ten nepatří 
zrovna mezi nejhezčí místa, na která bychom 
se těšili kvůli jejich kráse, a to i přes to, že se 
jedná o vstup do školky.  

Vše je naplánováno dle projektu Ing. 
Jolany Šimčíkové, kdy dnes rovný dvůr bude 
terénně upraven navezeným materiálem 
směrem k mezi ohraničující dvůr mateřské 
školy ze severní strany (mez do své poloviny 
bude součástí projektu). Na projektu se 
výrazně podíleli ředitel školy Mgr. Ondřej 
Buralt a zástupkyně pro mateřskou školu paní 
Vladimíra Pražáková. V terénu bude pro děti 
navržena přírodní zahrada, která bude členěna 
na několik zón – praktická zóna s pěstebními 
záhony a dílnou pro malé děti, herní zóna 
s herními prvky, odpočinková zóna s amfi-
teátrem a zóna divočiny s přírodními 
rostlinami, hmyzími domečky a čmelínem 
(příbytek pro čmeláky). V zahradě je 
plánována i vyhlídková věž.  

Stavba bude probíhat ve dvou etapách. 
V letošním roce o prázdninách vybudujeme 
pouze nové oplocení. V roce 2021 se bude 
realizovat vlastní projekt zahrady. Máme se 
tedy na co těšit.  

                                                 (JM)   

                                                                            

***** 
Parkoviště u MŠ 

 
Pro letošní rok plánuje obec 

vybudování parkovací plochy pro automobily 
rodičů dětí navštěvujících mateřskou školu. 
Parkoviště by mělo být vybudováno podél 
místní komunikace před bytovým domem                 
(v současné době tam již automobily parkují). 
Uvažuje se o zpevnění plochy zřejmě 
zatravňovacími tvárnicemi. 

                                                 (JM) 

                                                                                      

***** 
Chodník Jelence 

 
Ke konci loňského roku byla 

s dotčenými orgány projednána studie 
navrhovaného chodníku v Jelencích 
vyhotovená firmou Lucida, s. r. o. Vzhledem 
k poměrně úzké státní silnici vedoucí přes 
Jelence nebylo projednání zcela bez problémů. 
Asi nejvíce problematické místo je nahoře        
u betonového sloupu elektrického vedení, kde 
je silnice nejužší. Správa a údržba silnic měla 
problém například s dalším zúžením silnice 
z důvodu zimní údržby. Jiným problémem 
bylo například odvodnění silnice. Přes tyto 
komplikace se nakonec podařilo studii koncem 
roku projednat. Stanoviska dotčených orgánů 
jsou však postavená na určitém kompromisu. 
Zastupitelé dobře věděli a také rozhodli, že 
teprve po projednání studie má smysl zadat 
další stupeň projektové dokumentace – hrozilo 
by totiž, že když nebude souhlasně projednána, 
tak peníze zaplacené za projekt pro stavební 
řízení a provedení stavby mohou být zmařenou 
investicí. Proto teprve v letošním únorovém 
zasedání zastupitelé zadali vyhotovení projektu 
pro stavební povolení a provedení stavby ve 
výši 94 380,- Kč.  

Součástí projektu je i nové umístění 
autobusové zastávky u stávajícího chodníku 
nad Jelencemi směrem k Višňové. Zastávku 
dole v nepřehledné zatáčce navrhuje projekt 
zrušit. Součástí projektu je i návrh 
vodorovného dopravního značení na silnici 
v křižovatce státní silnice s místní komunikací 
směr Jablonná, které by mělo přinést větší 
bezpečnost při najíždění do křižovatky.  

V současné době nelze vybudovat ani 
vodorovné dopravní značení ve zmíněné 
křižovatce, i když by se zdálo, že čím dříve 
bude hotové, tím lépe. Dle sdělení zástupců 
Správy a údržby silnic musí být projektová 
dokumentace zpracována do úrovně pro 
stavební řízení a následně kladně projednána    
a obec musí získat pravomocné stavební 
povolení, aby se vše, tedy i dopravní značení, 
mohlo realizovat. V opačném případě, pokud 
by se stala dopravní nehoda v místě, které si 
obec svévolně upravila bez stavebního 
povolení, hrozily by obci velmi vysoké pokuty, 
případně reparace.                                 

                                                (JM) 
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***** 
Vodovod Jelence 

 
Během letních měsíců plánujeme 

provedení výběrového řízení na stavební firmu, 
která by vybudovala vodovod v Jelencích.   

Po proběhlé soutěži a výběru stavební 
firmy by se obec měla posunout v pořadí 
čekatelů na přidělení dotačních peněz. 
V současné době již příslib finančních 
prostředků máme a podle fáze připravenosti se 
pak pořadí může měnit. Ministerstvo 
zemědělství má na každý rok určitý objem 
financí, které podle pořadí přidělí. Uvidíme, 
kdy na nás přijde řada. 

Stavba by měla stát cca 12 500 00,- 
Kč, z toho dotace 7 200 000,- Kč. 

Do budoucna se v každém případě 
jedná o strategické rozhodnutí pro Jelence. To 
ostatně dosvědčují i poslední suché roky. Zdroj 
vody v Jelencích pro vodovod je zatím 
dostačující.          
                                                              (JM) 
 

***** 
 

Do léta plánujeme dobudovat 
zahradu u komunitního centra 

 
V zahradě u komunitního centra 

v Dolních Hbitech začaly probíhat stavební 
úpravy. Díky dotaci Ministerstva pro místní 
rozvoj se obec pustila do dlouho plánovaných 
úprav. V současné době je téměř vybudované 
okrasné jezírko. Čeká nás práce na stavbě 
cesty, která bude navazovat na lávku pro pěší 
přes potok a vyústí u vchodu do komunitního 
centra. Následně proběhnou zahradnické 
úpravy. V konečném důsledku do zahrady 
budou dodány lavičky, odpadkové koše           
a svého se dočkají i děti a dospěláci. Pro děti 
zde budou umístěny pružinové houpací prvky, 
pro dospělé pak venkovní fitness. 

Ve výsledku bude zahrada veřejně 
přístupná všem, kteří si přijdou do nového 
místa odpočinout či zacvičit. Po nově 
zbudované mlatové cestě půjde projít od 
fotbalového hřiště až k obchodu, aniž by 
chodec musel vstupovat do křižovatky              
u kostela.                 

    (JM) 

***** 
Informace kulturní komise  

 
Poslední návštěva Divadla Radka 

Brzobohatého v Praze na muzikálovém 
představení 50 odstínů byla velmi úspěšná. 
Ani ve snu by nás nenapadlo, že to bude 
poslední akce kulturní komise. Na jak 
dlouho? To opravdu nikdo z nás ani netuší. 
Doufáme, že se vše brzo vyřeší. Odložíme 
roušky a začneme se zase společně bavit     
a smát. Žádnou naplánovanou akci pro vás 
nerušíme, pouze přesouváme.  Setkání 
dříve narozených přesouváme na listopad. 
Nově narozené občánky přivítáme také 
později. A i ostatní akce časově posuneme, 
pokud to bude možné.  

Moc nám všichni chybíte a už se na 
vás moc těšíme. Buďte na sebe opatrní      
a všem přejeme hodně zdraví. 
                        Hana Procházková 
 
 

 
Foto z adventního koncertu 2019 

 
 

***** 
Nakládání s odpady v době 

ohrožení koronavirem 
 

Vážení spoluobčané, 
v současné nelehké době, kdy společně 

bojujeme proti epidemii koronaviru (Covid-
19), nesmíme zapomínat na odpovědné 
nakládání s domovními odpady. Chovejme se 
proto zodpovědně nejen sami k sobě a svému 
okolí, ale také ke všem lidem, kteří pro nás 
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zajišťují nakládání s odpady. Bez jejich práce                 
a nasazení by nakládání s odpady nemohlo 
dále bezpečně a efektivně fungovat a naše obec 
Dolní Hbity by nezůstala čistá a bez odpadků.   

          
Nakládání s odpadem v době 

nouzového stavu a karantény má svá zvláštní 
pravidla, protože odpad může být zdrojem 
přenosu infekce.  

Dbejte na maximální míru ochrany       
a osobní hygienu při nakládání s odpady. 

1) POKUD NEJSTE NAKAŽENI, 
ANI NEJSTE V NAŘÍZENÉ KARANTÉNĚ 
– nakládejte se svými odpady jako doposud – 
třiďte odpady tak, jak jste zvyklí.  

2) Osoby v karanténě odpad nyní 
NETŘÍDÍ! Hrozil by přenos infekce. Jste-li               
v karanténě, odkládejte použité roušky, 
rukavice a kapesníčky do pevného plastového 
pytle, případně do dvou slabších pytlů.  
Po naplnění (nejpozději však do 24 hodin) 
pytel pevně zavažte a na povrchu ošetřete 
dezinfekčním prostředkem. Poté jej můžete 
odložit do popelnic a kontejnerů na směsný 
odpad.  

V žádném případě pytle nedávejte do 
tříděného sběru.  

Žádné odpady NEODKLÁDEJTE 
mimo kontejnery a popelnice. 
Všichni se snažte minimalizovat celkový 
objem a množství odpadů, které není 
v současné době nutné produkovat, a odložte je 
na pozdější dobu (odpad z úklidu domů a bytů, 
probírka šatníků apod.). Neplýtvejte potravi-
nami a zmenšujte objem veškerých odpadů, 
které vyhazujete.   
 Děkujeme vám!  
              (MV + EKOKOM) 
 

***** 
 

SBĚR ODPADŮ VE SKLADU 
OBCE V DOLNÍCH HBITECH 

 
V souvislosti s mimořádnými opatřeními se 

sběrné místo v Dolních Hbitech pro veřejnost 
do odvolání UZAVÍRÁ. 

Prosíme, udržujte pořádek a neodkládejte 
odpad před plot sběrného místa! 

(MV) 
 

***** 

Další termíny svozu  
žlutých popelnic na plasty 

 
Svoz žlutých popelnic bude v těchto 
termínech: 

24. 4. 2020,  
15. 5. 2020,  
5. 6. 2020,  

26. 6. 2020, 17. 
7. 2020, 

7.8.2020, 
28.8.2020. 

                 

***** 
Okénko základní školy 

 
Milí čtenáři,  

dovolte mi, abych vás pozdravil ze 
školy, která hodně netradičně zeje prázdnotou. 
Když jsme 11. března zavírali základní školu, 
doufali jsme, že to bude trvat pouze krátce.  
Bohužel vývoj šíření koronaviru v Evropě a po 
celém světě nám ukázal, že přichází něco, co 
zde ještě nikdy nebylo. Je to pro nás úplně 
nová situace, které se prostě musíme 
přizpůsobit. Kvůli nouzovému stavu jsme 
uzavřeli i naši mateřskou školu. Jsme v situaci, 
kdy se rozhoduje ze dne na den. Proto je pro 
nás obtížné, vytvořit dlouhodobý plán.  

Zápis dětí do prvních tříd proběhne 
letos bez dětí. Nakolik to ovlivní zápis dětí do 
mateřské školy, stále nevíme. Hovoří se o tom, 
kdy se vrátí děti do školy.  

Všechno zlé je ale i k něčemu dobré. 
Rodiče mohou trávit čas se svými dětmi a to je 
myslím to nejdůležitější. Jsme vlastně nuceni 
se zastavit, nikam nechodit a být doma. Říká 
se, že světy dětí a dospělých jsou odděleny. 
Kolikrát slyšíme, že ti mladí mají k digitálním 
technologiím blízko. A podívejte, jak nás 
taková pandemie uvrhla do digitálního světa 
prakticky ihned. Všechno se dá vyřídit pouze 
elektronicky, emailem či datovou schránkou, 
platba se upřednostňuje bezhotovostně a děda 
s babičkou teď vidí vnoučata pouze přes 
videohovory. Zatímco starší generace dětství 
prožila zcela offline, generace našich 
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nejmenších a dospívajících je online prakticky 
od narození. Proto je důležité, abychom se teď, 
když s dětmi trávíme veškerý čas, snažili jim 
předat co nejvíce všeho, co si pamatujeme 
z dětství my. Pojďme si s dětmi hrát, malovat, 
povídat, vyrábět, péct anebo číst. Zní to jako 
klišé, ale věřte mi, že to je nejlepší výběr toho, 
jak uchopit tuto příležitost. 

Na závěr mi dovolte, abych vám 
popřál hodně zdraví, pevné nervy a brzké 
ukončení celé pandemie. Pro aktuální 
informace sledujte, prosím, naše webové 
stránky www.zsdolnihbity.cz. 

                              Mgr. Ondřej Buralt  
 

***** 
Zápis dětí do 1. třídy 

Vzhledem k opatření, které vydalo MŠMT 
k organizaci zápisů dne 18. 3. 2020 pod č. j.: 
MSMT-12639/2020-1, budou zápisy 
k povinné školní docházce pro školní rok 
2020/2021 probíhat následovně: 

Zápisy se uskuteční BEZ osobní přítomnosti 
dětí a proběhne pouze formální část, tj.: 

 podání žádosti o přijetí k povinné 
školní docházce  nebo 

 podání žádosti o odklad povinné 
školní docházky  prostřednictvím 
zákonných zástupců 

 informace pro žáky, kteří mají 
nastoupit po odkladu 

Období pro podání žádosti je 
od 14. 4. 2020 do 24. 4. 2020 

Podání žádosti je možné následujícími 
způsoby: 

1. Datovou schránkou školy: qn7mcv8 
2. E-mailem s uznávaným elektronickým 

podpisem na adresu: 
reditelskoly.zsdolnihbity@seznam.cz 

3. Poštou – originál podepsaná žádost 
4. Osobním podáním – vzhledem 

k současné situaci pouze po před-
chozím telefonickém objednání, a to 
v době od 14. 4. do 24. 4. 2020  od 8:00 
do 10:00 bez přítomnosti dětí 

Podání žádosti o přijetí k povinné školní 
docházce: 

 Zákonní zástupci v termínu podají žádost 
o přijetí k povinné školní docházce  

Podání žádosti o odklad povinné školní 
docházky: 

 Zákonní zástupci v termínu podají žádost 
o odklad povinné školní docházky  

 Dle § 37 odst. 1 zákona č. 561/2004 Sb. 
(Školský zákon) je třeba, aby zákonný 
zástupce k žádosti o odklad povinné 
školní docházky doložil: 

1) doporučující posouzení příslušného 
školského poradenského zařízení 

2) doporučující posouzení odborného 
lékaře nebo klinického psychologa 

 

Zápis dětí  
do Mateřské školy 
Dolní Hbity 

Vzhledem k opatřením budou zápisy 
k předškolnímu vzdělávání pro školní rok 
2020/2021 probíhat následovně: 

 Zápisy se uskuteční BEZ osobní přítomnosti 
dětí a proběhne pouze formální část, tj.: podání 
žádosti o přijetí k předškolnímu vzdělávání   
 

období pro podání žádosti je 
od pondělí 4. 5. 2020 do pátku 15. 5. 2020 

  
Žádost je ke stažení na webových stránkách, 
k vyplněné žádosti je nutné přiložit: 

1) kopii rodného listu (stačí prostá 
kopie, nemusí být úředně ověřená) 

!!  V současné situaci nenavštěvujte osobně 
praktického lékaře!! 

 Stačí doložit následující: 
2) čestné prohlášení o očkování 
dítěte (vzor na stránkách) 
3) kopie očkovacího průkazu dítěte 

Podání žádosti je možné následujícími 
způsoby: 

1. Datovou schránkou školy – qn7mcv8 
2. E-mailem s uznávaným 

elektronickým podpisem 
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na reditelskoly.zsdolnihbity@seznam.c
z 

3. Poštou – originál podepsaná žádost 
4. Osobním podáním – vzhledem 

k současné situaci pouze 
po předchozím telefonickém 
objednání (tel: 606 227 544),                                                 
a to v době od 4. 
5. 2020 do 15. 5. 2020 od 8:00 
do 10:00 bez přítomnosti dětí 

 Pokud by bylo podání učiněno pomocí jiných 
technických prostředků         (např. e-mailem 
bez uznávaného elektronického podpisu), je 
nutné jej do 5 dnů ze strany zákonného 
zástupce potvrdit jedním z výše uvedených 
způsobů. 

Kritéria pro zařazení dítěte do předškolního 
vzdělávání  ve školním roce 2020/2021 do 

Mateřské školy Dolní Hbity 
K předškolnímu vzdělávání se přednostně 
přijímají: 

1) Děti, které nejpozději před 01. 09. 
2020 dosáhnou pěti let věku a které 
mají trvalý pobyt ve školském 
obvodu příslušné mateřské školy. 

2) Děti, které nejpozději před 01. 09. 
2020 dosáhnou čtyř let věku a které 
mají trvalý pobyt ve školském 
obvodu příslušné mateřské školy. 

3) Děti, které nejpozději před 01.09. 2020 
dosáhnou pěti let věku. 

4) Děti, které nejpozději před 01. 09. 
2020 dosáhnou tří let věku a které 
mají trvalý pobyt ve školském 
obvodu příslušné mateřské školy. 

5) Děti podle dovršeného věku – od 
nejstaršího po nejmladší. 

 

***** 

Okénko SDH Dolní Hbity 
 

   Vážení spoluobčané, vstoupili 
jsme do roku 2020 a rádi bychom vás 
informovali o činnosti SDH Dolní Hbity. 
 Dne 7. 12. 2019 proběhla tradiční 
Výroční valná hromada našeho sboru, během 
které jsme volili nový výbor. Ve funkci velitele 
ukončil, po dlouhých letech, svoji činnost 
Miroslav Pácalt a nahradil jej Vladimír 
Dědina. Byli zvoleni i noví členové výboru 

Petr Roček, Vladislav Humňal, Jana Kavková, 
Josef Větrovský ml., Miroslav Grebeň. Všichni 
se ihned aktivně zapojili do činnosti výboru. 
 Jako již tradičně jsme při koncertu 
v kostele pořádaného kulturní komisí pomáhali 
při zajištění parkování a bezpečného průjezdu 
obcí. Dne 25. ledna 2020 jsme pořádali 
tradiční Hasičský ples. Opět nám zahrála 
skupina Signál, která vytvořila příjemnou 
atmosféru v prakticky plném sále. Všichni 
zúčastnění se skvěle bavili. Dne 7. března jsme 
pořádali tradiční dětský maškarní karneval za 
hojné účasti dětí a rodičů. Protože druhý den 
byl Mezinárodním dnem žen, všechny ženy při 
vstupu dostaly alespoň malou kytičku. Hudbu 
zajišťoval Karel Němeček, průvodcem celého 
odpoledne byl po dvou letech opět Václav 
Zeisek, který to s dětmi opravdu umí, a 
pochopitelně nechyběl ani šáša, kterého si letos 
museli děti sami nazdobit, protože cestou 
ztratil barvičky. 
 Vždy jsme vás v této době informovali 
o dalších plánovaných akcích. Letos tomu je 
bohužel jinak, protože Opatřením SH ČMS ze 
dne 1. 4. 2020 byly všechny hasičské akce 
zatím do 30. 6. 2020 zrušeny. 
 Nezbývá než všem spoluobčanům 
popřát pevné zdraví a doufat, že tato 
nepříjemná situace pomine a budeme opět 
moci zahájit svoji sportovní a kulturní činnost 
v naší obci. 

Karel Němeček 
     

 
Maškarní karneval v Dolních Hbitech 

***** 
Okénko SDH Káciň 

 
Letošní rok jsme zahájili 11. 1. 2020 

výroční valnou hromadou, na které jsme 
zhodnotili rok 2019. Dne 22. 2. 2020 jsme 
uspořádali masopustní průvod obcí, který byl 
vydařený.  
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Ale v poměrně rychlém sledu se poté 
začala měnit situace v celé naší zemi vlivem 
jistě všem známých opatření a omezení.  

Takže u akcí, které  máme plánovány     
v následujících měsících, budeme čekat, zda je 
budeme moci uspořádat. Samozřejmě budeme 
o případně plánovaných dále informovat. 
Kromě schůzí, brigád a okrskové soutěže je 
termínově naplánován dětský den, fotbalový 
turnaj a oslava výročí 115 let založení SDH 
Káciň. Osobně doufám, že posledních dvou 
letních prázdninových akcí se tento výjimečný 
stav již týkat nebude. 

Závěrem děkuji členům za odváděnou 
práci a spoluobčanům za podporu a účast na 
námi pořádaných akcích. A všem přeji hlavně 
pevné zdraví. 

Richard Horký ml. 
 

***** 
Okénko TJ Sokol Dolní Hbity 

 
    Vážení přátelé dolnohbitského 

fotbalu, za „normálního“ stavu by jste se zde 
mohli dočíst jak naši fotbalisté zahájili jarní 
sezónu, jak se vydařil tradiční Sportovní ples a 
jak jsme třeba zhodnotili loňský rok na Valné 
hromadě. Mistrovské fotbalové soutěže byly 
odloženy, Sportovní ples plánovaný na 14.3.  
zrušen a odložena byla i Valná hromada, která 
se měla konat 21.3. 

    Nezbývá nám všem věřit, že se vše 
brzy vrátí zase do normálního stavu a všichni 
kdo máme  rádi fotbal si jej zase budeme moci 
do sytosti užívat ať už na hřišti nebo v hledišti. 
O tom jestli budou odehrána do léta nějaká 
soutěžní utkání nemá asi cenu nyní spekulovat. 
Určitě bychom byli všichni rádi, kdyby se 
mohlo uskutečnit utkání s XI. Internacionálů 
České republiky, které je naplánováno k 50. 
výročí otevření hřiště.  Akce by se měla 
uskutečnit v sobotu 27.6. Aktuální informace 

najdete jako vždy ve vývěsce u prodejny Coop 
v Dolních Hbitech. Přejeme všem v této ne 
zrovna lehké době hlavně hodně zdraví a těšme 
se na shledanou při fotbale v Dolních Hbitech. 

 
Václav Kofroň 

***** 
Okénko FK Sparta Luhy 

 
Vážení spoluobčané, 

těžko se mi v těchto zlých časech píše 
něco pozitivního! Koronavirus úplně ochromil 
nejen veškeré dění ve světě, ale i ve sportu, 
potažmo v kopané. Všechny soutěže byly 
přerušeny a s největší pravděpodobností se ani 
nedohrají! Ale přesto jsme ještě něco stačili 
uspořádat, než nám virus a vláda vše zatrhly.  

První odpoledne letošního roku jsme 
se sešli na našem hřišti a zahráli si fotbálek. 
Letos jsme opět posunuli rekordní účast na 
číslo 23! První trénink se uskutečnil 25. 1.         
a večer jsme se sešli  v hasičárně SDH Luhy na 
výroční valné hromadě. Tréninky jsme 
kombinovali - středa sál v Dolních Hbitech, 
sobota hřiště a okolí. Odehráli jsme dva 
přípravné zápasy  s Dalekými Dušníky "A"         
a Višňovou, v obou případech jsme odešli 
poraženi. Na soustředění na Javorník na 
Šumavě jsme vyrazili ve středu 26. 2., počasí 
bylo vhodné k běžkování, čehož chlapi 
patřičně využili. 
  Doslova za minutu 12 jsme uspořádali 
masopustní průvod obcí zakončený večerní 
maškarní zábavou. Průvodu se zúčastnilo cca 
30 masek a hojný počet přihlížejících. Víc 
jsme toho při nástupu koronaviru již nestihli. 
  Doufejme, že se situace obrátí               
v lepší, nákaza pomine, lidé se začnou 
uzdravovat. Přeji všem občanům, aby se jim 
vyhnula nákaza a všichni jsme se mohli sejít 
nejen na fotbalových utkáních. 
Děkuji a držte se!                                 V. Rys ml.                      

 
 

Obec Dolní Hbity přeje občanům  
příjemné velikonoční svátky,  

krásné jaro  
 a všem hodně zdraví. 
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